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110/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 

111/21 Styringsgruppa: Val av løysing for tilrettelegging av Årås skule og godkjenning av 
forprosjekt Kaland skule 

  

 

 

  



 

110/21: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Kommunedirektøren sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 

 
   

   

27.10.2021 FORMANNSKAPET 

Formannskapet var samla før synfaring.  

Protokollen frå møtet 21. oktober vart ikkje teke opp, den kjem opp i formannskapet 4. november. 

Handsaming i formannskapet: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 
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Innkalling og sakliste vert godkjent 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

111/21: Styringsgruppa: Val av løysing for tilrettelegging av Årås skule og godkjenning av 

forprosjekt Kaland skule 

 

Kommunedirektøren sitt framlegg: 

1. Formannskapet gjev tilslutnad til at kommunedirektøren innarbeider låneopptak for inntil 
kr 25 mill samla for skuleprosjektet i økonomi- og budsjettplan for 2022-2025. Dette 
dekkjer tilrettleggingar, utomhusplan og eventuelle omkostningar.  

2. Forprosjekt for Kaland skule vert lagt ut på anbod.  
3. Alternativ 3.3 vert vald for Årås skule. Norconsult utarbeidar forprosjekt med teikningar 

og utomhusplan. Det vert også lagt fram eit kostnadsestimat.  
4. Begge prosjekta skal haldast innanfor ramma på kr 25 mill inkl sanering av bygg på Kaland.  

 
   

   

21.10.2021 FORMANNSKAPET 

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om saka. Saka skal handsamanst i neste møte den 

28.10.21. Da blir det synfaring med Norconsult. Monika Kvamme stiller da på vegne av 

kommunedirektøren.  

Formannskapet er styringsgruppe for prosjektet og får derfor statusoppdateringar. Skal ein auke 

rammene for prosjektet kan det får konsekvensar for framtidige investeringar. 

 

Kaland - det er lagt opp til at Kaland 1 vert sanert. Slik det er tilrådd får ein ei god løysing med at 



skulen frå eit bra uteområdet og ein slepp samlokalisering med barnehagen. Vi må bli flinkare med 

skilting på bygga våre, det er ikkje enkelt å sjå kor hovudinngangen til skulen er. Kostandsestimat er 

lang over ramma ein har sett på, og ein må sjå på kva ein kan realisere. 

Det har vore innspel både frå barnehage og skule og dei meiner at det er løysingar vi kan leve med når 

vi skal rehabilitere og ikkje bygge nytt.  

Årås - det er lagt opp til utbygging av eksisterande areal. Norconsult meiner det er nok areal, men at 

ein må sjå på om ein kan omdisponere. Det foreligg førebels ingen utomhusplan, den blir utarbeida 

utifrå om det blir utbygging eller ombygging. Når Norconsult veit kva løysing kommunen går for 

treng dei berre nokre veker på å lage ein utomhusplan.  

 

Innstillinga er at vi må få mest mogeleg ut av dei midlane vi har. Det blir kanskje ikkje den mest 

optimale løysinga, men den vi kan få mest ut av.  

Det blr ikkje lagt ut på offentleg høyring før ein har landa prosjektet noko meir. Korpset har ikkje vor 

ansett som intern høyringspart.  

 

Kommunedirektøren stadfesta at prisestimatet vi skal sjå på er Norconsult sitt. 

 

 

Ordførar Per Lørøy : Vi er ein nynorskkommune, innspela frå skulane er på bokmål. Ber om at ein tek 

det tilbake til skulane. Det same gjeld konsulentane vi nyttar.  

Aslak Bakke (H)– Det er viktig at ein tek høgde for det som skjer framover. Går ein utover rammene, 

må ein har oversikt over det.   

Per Lerøy (Ap)– det er gjort ein omfattende og grei jobb som er gjort her.   

Bjørnar Fjellhaug– vi hadde ikkje bedt om teikningar i mulighetstudien, men no har vi fått det og har 

dermed kan ein enklare sjå korleis det blir i dei løysingnae ein går for.  

Helge Dyrkoltbotn (Krf)– Det er nokre avvik i høve skulebruksplan. I forhold til økonomi, kan ei si at 

noko skal prioriterast, medan andre ting bør det vente i første omgang.  

Bjørnar Fjellhaug - No har vi fått alt vi ønsker inn og vi greier nok ikkje realisere alt på same tid. 

Politikaren må altså si kva vi skal ta med det same og kva kan vente.   

Handsaming i formannskapet: 

Det vert ikkje gjor vedtak i saka i dag. Det skal ei om avtalt gjere vedtak i seinare møte, etter 

synfaringar. 

Med dette grunnlaget vert saka utsett. 
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Saka vert utsett 

 

27.10.2021 FORMANNSKAPET 

Formannskapet var på synfaring i denne saka.  

 

Synfaring Kaland skule: 

Formannskapet: 

Per Lerøy, ordførar (Ap) 

Inger Lise Brekke, varaordførar (H) 

Bjørn Inge H. Dyrkolbotn, formannskapet (Sp) 

Helge Dyrkolbotn, formannskapet (KrF) 

Morten Sognnes, formannskapet (H) 

 

Administrasjonen: 

Monika Kvamme, fungerande kommunedirektør  

Rolf Henning Myrmel, leiar teknisk drift 

Arild Tresvik, teknisk drift 



Anita Soltveit, Ungdomskonsulent 

 

Andre:  

Birgitte Gullaksen, rektor Kaland skule 

Sissel Berge Monslaup, styrar Kaland barnehage 

Annicka Sletten, 10. klasse/elevrådet Kaland skule 

Oda Flotve Vik, 10. klasse/elevrådet Kaland skule 

Anita Hagen, Norconsult  

Janina Fenne, HTV Fagforbundet 

Monica Mjanger, nestleiar Utdanningsforbundet, vara HTV Utdanningsforbundet 

Anne Lise Pedersen, arbeidsplasstillitsvalde Utdanningsforbundet 

Gerd Marie Fonnes, FAU-leiar Årås 

Veronika Halvorsen, FAU-leiar Kaland 

 

Synfaring Årås skule: 

Formannskapet: 

Per Lerøy, ordførar (Ap) 

Inger Lise Brekke, varaordførar (H) 

Bjørn Inge H. Dyrkolbotn, formannskapet (Sp) 

Helge Dyrkolbotn, formannskapet (KrF) 

Morten Sognnes, formannskapet (H) 

 

Administrasjonen: 

Monika Kvamme, fungerande kommunedirektør 

Stian Marøy, prosjektleiar 

Rolf Henning Myrmel, leiar teknisk drift  

Arild Tresvik, teknisk drift  

Anita Soltveit, Ungdomskonsulent 

Ketil Tjore, møtesekretær 

 

Andre: 

Anita Hagen, Norconsult  

Janina Fenne, HTV Fagforbundet 

Trude Bertelsen, arbeidsplasstillitsvalde Utdanningsforbundet 

Gerd Marie Fonnes, FAU-leiar Årås 

Karl Ludvig Daae, verneombod 

Gunn Håland Dyrkolbotn, inspektør Årås skule 

Bodil Boie Brekkan, rektor Årås skule 

Kasper Wiik Daae, elevrådsleiar Årås skule 

Monika Soltveit Gabrielli, HTV Utdanningsforbundet 

 

Det vart ikkje gjort vedtak i saka etter synfaringa, i staden er det invitert til ein ny innspelsrunde, før 

saka skal til politisk handsaming i formannskapet sitt møte 25. november. Denne informasjonen vart 

sendt ut torsdag 28. oktober: 

 

God torsdag! 

I går onsdag var det synfaring i samband med skulesaka, FS 109/21, som de finn via 

møteportalen/innsyn. 

Formannskapet 21.10.2021 - Austrheim kommune (sing.no) 

I etterkant av formannskapet vart det sendt ut slik invitasjon til å komma med innspel: 

Rådmannen orienterte i samband med formannskapet sitt møte 21/10, og deretter synfaring 27/10. 

 

Formannskapet gjorde ikkje noko vedtak onsdag, men det var semje om å opna for innspel etter 

synfaringa. 

I samråd med kommunedirektøren sender eg ut litt info om prosessen vidare.  

http://innsyn.sing.no/Austrheim/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=mote&moteid=447&


· Det vert mogleg å komma med nye innspel i denne saka. Fristen er onsdag 3. november, og 

innspel skal sendast til Postmottaket vårt, post@austrheim.kommune.no 

· Eksisterande innspel ligg inne, og vert teke med vidare i arbeidet. 

· Dei innspela som kjem, skal vurderast av kommunedirektøren sine menn, evt. med støtte frå 

Norconsult, før saka skal sendast ut til FS for vidare handsaming. 

· Saka skal opp i FS 25/11. Ordførar/formannskapet har sagt at det vert utsending ei veke før, 

mot vanlegvis to. Så det er utsending 18/11. 

 

No var det jo fleire på synfaringa enn det er på adresselista over, så det er fint om de deler denne 

informasjonen med dei andre som var der, til dømes tillitsvalde, elevrådsleiarane, verneomboda. 

 

Med vennleg helsing 

Ketil Tjore 

Servicekontoret 

 

Handsaming i formannskapet: 

Vedtak i saka kjem først i møtet 25. november, så saka er utsett. 
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Vedtak i saka kjem først i møtet 25. november, så saka er utsett. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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